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wOJ. Mazowieckie PROTOKOL nr 50
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

kt6re odbylo si« w dniu 17 lipca 2013 roku

c

o godzinie 16°0 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu),
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawy rozne.

7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyj((cie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Nie zgloszono wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Pkt 4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok stanowi zalacznik nr 3 do
protokolu nr 42 z dnia 26 kwietnia 2013 roku.

Wiceprzewodniczacy komisji Pawel Pniewski odczytal opinie prawna z dnia 15 1ipca 2013
roku wydana przez Kancelarie Prana wspolpracujaca z Urzedern Miasta Marki w sprawie
terminu wydania opinii dot. absolutorium przez Kornisje Rewizyjna jak rowniez podjecia
uchwaly w sprawie absolutorium przez Rade Miasta Marki.
Opinia prawna stanowi zalacznik nr 2.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski zasugerowal, iz nalezaloby wystapic do
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z prosba 0 instruktarz dot. kwestii
absolutorium.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, iz Pan Skarbnik przekazal
rnaterialy 0 kt6re zwracal sie Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej na poprzednim
posiedzeniu dot. wynagrodzen bezosobowych pracownik6w Osrodka Pomocy Spolecznej,
Zakladu Uslug Komunalnych oraz Zespolu Plac6wek Oswiatowych w Markach.
Materialy dot. wynagrodzen bezosobowych stanowi zalacznik nr 3.

Skarbnik Slawomir Koc udzielal odpowiedzi na pytania sformulowane przez czlonk6w
Komisji; przeanalizowane zostaly dane zawarte w uchwale budzetowej na 2012 rok i w
sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2012 rok.

Przewodniczacy Michal Jaroch zwrocil sie do Skarbnika 0 przygotowanie kolejnych
dodatkowych material6w dot. sprawozdania z wykonania budzetu za 2012 rok dot. m.in.;
deficytu; wskaznikow procentowych.
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na potrzeby Komisji Rewizyjnej przygotowana zostala rowniez informacja 0 zobowiazaniach
jakie pozostaly w 2012 roku i beda obciazaly plan finansowy w 2013 roku. Zalacznik nr 4.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski; radny Dariusz
Pietrucha, Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch; Burmistrz Janusz Werczynski, Skarbnik
Slawomir Koc, Naczelnik Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska
Gospodarki Wodnej i Rolnictwa, radny Radoslaw Dec.

Na posiedzenie komisji przybyl rowniez radny Arkadiusz Werelich, kt6ry zwr6cil uwage na
koniecznosc powstania barierki ochronnej wzdluz rowu melioracyjnego znajdujacego sie przy
boisku Orlik przy ul. Stawowej w Markach.

Wiceprzewodniczacy Komisji zamknal pkt. 4 porzadku obrad i oglosil 3 minutowa przerwe.

Pkt 5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

c Wiceprzewodniczacy Komisji przedstawil skarge Pana J6zefa Krynskiego z dnia 18 czerwca
2013 roku. Skarga stanowi zalacznik nr 7 do Protokolu nr 49 z posiedzenia Komisji
Rewizyjnej w dniu 3 lipca 2013 roku.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz z jego informacji wynika, ze to Wodociag
Marecki powinien udzielic informacji Panu J6zefowi Krynskiemu w niniejszej kwetii.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zasugerowal aby na kolejne posiedzenie komisji
zaprosic Pana J6zefa Krynskiego.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pan Pawel Pniewski przypornnial, ze na poprzednim
posiedzeniu komisji przyjety zostal projekt uchwaly uznajacy skarge Pani Jolanty Czepurko 
Karpinskiej na Kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej za bezzasadna.

Przewodniczacy Komisji zasugerowal, iz nalezy przeslac pismo informacyjne do Wojewody
Mazowieckiego, kt6ry przeslal skarge Pani Jolanty Czepurko - Karpinskiej do Rady Miasta
Marki, ze niniejsza skarga zostala rozpatrzona przez Komisje Rewizyjna i zostanie ona

C przedstawiona na najblizszyrn posiedzeniu Rady Miasta Marki.

Nastepnie Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski przypomnial, iz na poprzednim
posiedzeniu komisji zapoznawano sie ze skarga na Pania Dyrektor Szkoly Podstawowej Nr 1
w Markach i poinformowal, iz z uwagi na okres wakacyjny Komisja Rewizyjna rozpatrzy te
skarge w sierpniu br. .
Wiceprzewodniczacy zasugerowal aby zwrocic sie do stron 0 zlozenie wyjasnien na
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Skarga stanowi zalacznik nr 5 do Protokolu nr 49
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 3 lipca 2013 roku.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zaproponowal aby w celu dotrzymania termin6w na
rozpatrzenie skargi przeslac pisma informacyjne do Mazowieckiego Kuratora Oswiaty
i skarzacej , iz ze wzgledu na okres wakacyjny i urlopowy Komisja Rewizyjna potrzebuje
wiecej czasu na rozpatrzenie skargi.

Wiceprzewodniczacy Komisji zasugerowal, ze nalezaloby zwrocic sie do Zespolu Plac6wek
Oswiatowych w Markach, kt6ry przygotowalby projekt odpowiedzi na niniejsza skarge.
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Wiceprzewodniczacy Komisji przypomnial, iz wplynelo r6wmez pismo mieszkancow ul.
Uroczej w Markach w sprawie poszerzenia ulicy, kt6re przedstawiane bylo na wczesniejszych
posiedzeniach jednakze jak zasugerowal Pan Wiceprzewodniczacy nalezaloby udzielic
mieszkancom odpowiedzi informacyjnej gdyz skierowane przez nich pismo nie jest skarga a
jak uznala komisja rewizyjna wnioskiem. Pismo stano wi zalacznik nr 6 do Protokolu nr 49
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 3 lipca 2013 roku.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, ze wystapi z pismem do Przewodniczacego Rady
w celu przygotowania odpowiedzi dla Mieszkancow ul. Uroczej w Markach.

Pkt 6. Sprawy r6zne.

Nastepne posiedzenie Komisji ustalono na dzien 7 sierpnia 2013 roku na godzine 14.00.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do czlonk6w komisji 0 ponowne przeanalizowanie
poprzedniej opinii Komisji Rewizyjnej 0 Sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2012 rok i
zglaszanie ewentualnych uwag.

Pkt 7. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1700 Wiceprzewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej .

protokolowala
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